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Vraag: Kun je iets vertellen over hoe ze ziekte in in het lichaam zetten als trauma, 

hoe bijvoorbeeld in dat geval een tumor ontstaat? 

 
Martijn: Daarvoor moeten we inzichten verschaffen in het human bodyfield. Het 

menselijke lichaamsveld, hoe dat werkt. Want wij zien dus een fysiek veld, maar 
ons lichaam wat wij nu ervaren, is zo ontwikkelt dat het in staat is, door instructies 

van binnenuit eigenlijk allerlei mechanismes aan te zetten. 
 

Er zitten hele grote opschoonsystemen in ons menselijk lichaamsveld, die zonder 
bemoeienis van ons, het lichaam weer kunnen helen. En ik bedoel met zonder 

bemoeienis, dat dat niet constant door begeleid hoeft te worden. Er wordt iets 
ingezet en dat zet iets in beweging. En dat gaat om hele …  Net als onze organen in 

het lichaam, gaan er allerlei velden bewegen die alles schoonspoelen. En als jouw 
vraag de achterstevoren situatie is die ik eigenlijk zeg, dus het schoonspoelen, want 

die velden kunnen ook verstopt raken … en daardoor stopt … en dat zijn geen 
chakra's, want dat is het niet … daardoor stopt het mechanisme van het menselijke 

lichaamsveld. Dus dat zijn filters, dat zijn bepaalde filters die in ons systeem zitten, 

die stoppen als het ware, die verstoppen. Met het gevolg dat afval op de verkeerde 
plek terecht komt. Trilling, emotie. Er gebeurt iets heel negatiefs, er gebeurt iets 

heel traumatisch, waar een hele sterke emotie bij wordt gevoeld, die emotie heeft 
een scheppende kracht, maar die wordt ervaren bij een bepaalde situatie. En die 

situatie die wordt gekoppeld aan die emotie en deze wordt opgeslagen in het veld. 
En die trilling die dus opgeslagen wordt, die krijgt verder geen aandacht meer, die 

wordt alleen beantwoord door mensen die antwoorden op die trilling. Wat er 
gebeurd is, dat die trillingsvelden zich manifesteren in het fysieke veld, maar dat 

hoeft niet per se op de plek te zijn waar het traumaveld zit. Dus je hebt 
onderscheid tussen fysieke programma's, dus zeg maar de organen, het fysieke 

gedeelte en je hebt het menselijke lichaamsveld, het human bodyfield. En het 
menselijke lichaamsveld, dat is eigenlijk – en dat is geen antwoord op jouw vraag – 

maar de aanwezigheid voor onze aandacht voor onszelf, de afwezigheid ervan en de 
aanwezigheid van het veld denken. Dus door de afwezigheid van onszelf, van onze 

aandacht voor onszelf – dus dat geldt ook voor cliënten – dat onze 

aandachtskracht, dat is de code, de trilling van de schepping … dus het ontbreken 
ervan, dat daardoor het energieveld, dus het bioveld, als het ware ontregelt raakt. 

Het raakt ontregelt, dus zelf aandacht is extreem waardevol. Je kunt echt helemaal 
niks in deze werkelijkheid betekenen vanuit de oorspronkelijkheid wie we echt zijn, 

wie je bent – en dat zijn forse uitspraken – maar eigenlijk beteken je helemaal niks, 
als je geen aandacht hebt voor jezelf en wat jij echt vanbinnen voelt. En als je daar 

echt wel durft te zijn, dan komt die goddelijke kracht, die zelf kracht, die komt als 
een generator aan, in dat human bodyfield. En wij zien dus allerlei ziektes en vanuit 

de aardse verdieping hier kun je zeggen, “ja, dat komt door een genetische fout, 
dat komt door straling van buitenaf”, het komt door van alles en nog wat. Waarom 
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heeft de ene die genetische fout wel en je zus of broer niet, waarom gaat de helft 
dood bij een kernramp en de andere helft niet. 

 
Dus er is gewoon iets heel anders aan de hand. We moeten zorgen dat we de 

vorming van trillingen – want de trilling vernieuwt zichzelf dan niet, die stagneert – 
zorgen dat we die stagnatie van trillingen en de afwezigheid van de 

aandachtskracht, dat die weer wordt geleid. En daarmee is het ook prima om te 
weten, als er dus een gezwel is, om te weten waar die zit. Niet dat dat per se 

noodzakelijk is, maar het kan wel extra “het weten” in beweging brengen, wat we 
denken. En dan kunnen de tekorten – want dat is wat er aan de hand is – de 

tekorten van aandacht, dat veld … echte aandacht, dus niet de gedachte wat er 
moet gebeuren … dus niet gedachten van zo moet ik het doen en zo moet ik het 

doen, maar het aandachtsveld. 
 

Het onvoorwaardelijke aandachtsveld voor een mens, dat moet gelanceerd worden 

en doordat het gelanceerd wordt – en door de aandacht wordt het geparkeerd, door 
het veld heen – komt die aandachtskracht weer tot leven. En daardoor gaat de 

samenklontering die in frequentie plaatsgevonden heeft, gaat ontladen. 
 

Maar dat werkt niet met de denkwijze van de mens die dit lichaam hier ervaart. 
Althans niet nu. Dus je zult naar iets anders toe moeten. En dat is een hele rustige, 

kalme, mens- en natuurvriendelijke benadering, waarin je niets van de ander wilt. 
Er zijn meerdere dingen tegelijkertijd in deze werkelijkheid aan de hand. Er zijn 

intelligenties die zich tegen de mens in bewegen en dat eigen vrije scheppende 
vermogens geïrriteerd raken binnen een bepaalde bandbreedte. Dat veroorzaakt 

heel vaak trauma. Maar er is ook nog zoiets als dat er al trauma is en dat zich dat 
vergroot door het human bodyfield. Dat het menselijke lichaamsveld eigenlijk zegt 

… “oké, jij bezoeker uit een andere wereld, jij laat verstek gaan, jij zorgt niet voor 
mij? Je bent er alleen maar in aan het leven, maar ik heb ook nieuwe olie nodig en 

nieuw banden”... Net als een auto, heeft het lichaam, het human bodyfield ook 

constant vernieuwing en verzorging nodig. Vertroeteling, schoonmaken, aandacht 
voor jezelf. En dan kan het zijn dat als er al een trauma in zit, dat dat trauma door 

het ontwikkelde human bodyfield, deze het trauma zelf gaat afvoeren. Als dat nog 
operationeel is, als dat werkt – en dat werkt bij een aantal mensen super goed en 

bij een aantal mensen werkt dat heel traag – maar wat er gebeurd als het werkt, 
dan gaat dat menselijke lichaamsveld, dat zijn de biologische morfogenetische 

velden, die gaan aan het werk als schillen, echt als bewustzijnsvelden – wij weten 
nog half niet wat deze lichamen allemaal kunnen, dat is fantastisch echt waar – die 

lichamen die gaan opschonen en die zorgen als het ware dat die frequentie op een 
bepaalde plek eruit wordt geduwd. Dus dat doet het menselijke lichaamsveld zelf. 

Dat is zo ontwikkelt. Het wordt er gewoon uitgeduwd. En dat kan allerlei gevolgen 
hebben. Verstoringen, ziekte. En daar geen gedachte over hebben. Ook dus voor 

jezelf niet. Wij zijn zelf de grootste cliënt hè … onze eigen cliënt. Want die 
gedachten gelijk … oeh ik heb steken in mijn lies, oeh ik heb steken in de onderbuik 

… overal moet iets van gevonden worden. En dat is dus niet nodig, want het 
lichaam heeft nodig, dat het eruit gaat. Dus het gaat via fysieke trillingsvelden naar 

buiten, die vervormde velden worden als het ware gesynchroniseerd en worden er 

gewoon uitgeduwd. Net als een rotte plek bij een appel die aan de buitenkant 
zichtbaar wordt … hij wordt gewoon zichtbaar, de schil gaat het gewoon tonen, dat 
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is gewoon wat er aan de hand is. Maar het is wel zo, dat het op fysiek niveau dat 
zorgt voor een resultaat, dat zie je dan in het verval van harmonische trillingen. 

Dus de peace force, de kracht van de vrede in het lichaam, waar het lichaam 
eigenlijk uit opgebouwd is vanuit het experiment om allerlei redenen, die laat ons 

gaan in verval. En als je gaat kijken, als je bijvoorbeeld heel ziek bent, dan voel je 
ook inderdaad, als je je goed verbindt met je lichaam, dan voel je gewoon dat je 

lichaam zegt ... “ ik ben niet in de vrede, ik ben in verwarring, in chaos. Dus je 
moet ook goed beseffen dat als er bepaalde trillingen zijn, in de vorm van ziek, dat 

daar ook nog eens een keer door het eigen intelligentieveld van het lichaam, ook 
nog eens beslissingen in worden genomen. En dat gebeurt toch, of je nou wilt of 

niet. Je kunt beter die processen begeleiden en erin stappen en kijken bijvoorbeeld 
waar jezelf op slot staat, of er nog wat uit te huilen valt, of er nog wat dingen uit te 

spreken zijn, of er nog wat dingen uit te lijnen zijn, of je je leven in de rails kunt 
brengen met wat je vanbinnen echt voelt. Moet je je leven daar op een bepaalde 

manier voor opgeven? Nee, op een bepaalde manier start je je leven juist. Dat je er 

op een andere manier naar kunt kijken. Maar als je dat allemaal goed beseft, dat 
het lichaam ook een eigen intelligentie heeft en dat het lichaam vraagt om 

besturing vanuit de innerforce, van binnenuit, om aanwezig te zijn als generator … 
als dat niet gebeurd, dan gaat dat lichaam ook daadwerkelijk een eigen route 

opzoeken, van hoe het het makkelijkste eruit kan. Dus de velden van het lichaam, 
die zijn zo geprogrammeerd, zo ontwikkelt, dat het er gewoon uit gaat, punt! En 

waar? Door de afwezigheid van ons … daar! En dan kun je daarop gaan werken, en 
dan kun je ontmoedigt raken dat het niet werkt, maar dat is het circuit. En als het 

circuit, de intelligentie van het lichaam – dat zijn wij niet, wij wonen daar in – maar 
als het circuit van de intelligentie van het lichaam een proces is gestart, dan doet 

het dat om een bepaalde reden en dit ook zo procesmatig doet afronden. En als 
iemand in proces zichzelf wil helen … het lichaam is er al mee gestart en gaat het 

lichaam door … Dan kun je wel willen dat er bijvoorbeeld een gezwel vertrekt, maar 
een gezwel is een uiting van een trilling. Het is eigenlijk een ontluchtingsventiel, 

waaruit vibraties wegtrekken. En dat is dat gereedschap om iets op te schonen. Dus 

dan kun je wel dingen snel willen, maar dan is dat niet zo. Dan gebeurt dat niet. 
Met andere woorden, je hebt dan van alles te zeggen in jezelf en over jezelf, maar 

het lichaam is al in het proces bezig en kan beter bevriend zijn met dat lichaam dat 
ziek is, als dat je ertegen ageert, want het lichaam weet wel het beste uit te 

vibreren. En dan voel je ook, als je je daar op afstemt en de wil om te genezen of 
genezen te zijn haal je eraf en je voelt de liefde voor het lichaam, wat eigenlijk de 

leiding neemt voor jou. 
 

Want het lichaam is eigenlijk ontwikkelt om onsterfelijk te zijn uiteindelijk, dit 
lichaam hier op de aarde is ontwikkeld om ook onsterfelijk te zijn. Als je dat 

lichaam maar gewoon zijn gang laat gaan – mindprojecties eraf – ga maar gewoon 
liggen, ga maar gewoon zitten, zit je een tijd in de rolstoel om bepaalde reden, geef 

dat lijf de ruimte … Dus heb respect en eerbied voor het proces waar het lichaam 
aan begonnen is en dan zul je op een bepaalde manier weten, het moment dat 

klaar is, omdat je jezelf in contact hebt gesteld met het lichaam. Het lichaam zijn 
natuurlijk allemaal trillingsvelden. 

 

En het kan best zijn dat er iets in het lichaam wat zo vervormd is geraakt, dat dat 
stukje er ook gewoon uitgehaald moet worden. Het is niet een moeten, dat 
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vervormingen altijd per se via het bewustzijn eruit gehaald moeten worden. Alles is 
proces gebonden. Als iemand een operatie nodig heeft, dan is dat gewoon zo … 

uiteindelijk. Het kan inderdaad zijn, om als je het zelf niet kan, een appél te doen 
op een ander. Maar jouw bewustzijn moet daarbij overeind blijven. 

 
Dus nooit afhankelijk worden van de ander. Maar als er iets met dit lichaam, wat we 

nu ervaren, iets hapert in het menselijke lichaamsveld, in de morfogenetische 
trillingsvelden en in de opschonings- filteringsprocessen en er zijn allerlei 

bedradingen en ruimtes in de velden die zoals wij het zeggen … cellen worden 
aangemaakt in het fysieke lijf, zo zijn er ook allerlei trillingsvelden waar 

energievelden worden gegenereerd. Het is echt mogelijk om elkaar daarin te 
assisteren. 
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